



## Airport Express \$60 Special Same-Day Return Fare Tickets at Hong Kong / Kowloon Stations and AsiaWorld-Expo

Holders of this Redemption Coupon are entitled to redeem round-trip Airport Express tickets between AsiaWorld-Expo Station and Hong Kong Station or Kowloon Station at just HK\$60 with an Octopus card.

### Redemption counters:

- Hong Kong Station – L2 Trains to Airport and AsiaWorld-Expo (next to the Airport Express Shuttle Bus counter)
- Kowloon Station – L2 Trains to Airport and AsiaWorld-Expo
- AsiaWorld-Expo – 1/F, AsiaWorld-Expo Customer Service Counter (Near AEL Exit A)

### Redemption counter opening hours:

Date	Hong Kong / Kowloon Stations	AsiaWorld-Expo
28 Oct	8:30am-3:00pm	12:00noon-6:00pm

For details: [www.asiaworld-expo.com](http://www.asiaworld-expo.com) or (852) 3606 8880

### Terms and conditions:

1. This coupon is only applicable for visitors of Eco Expo Asia – International Trade Fair on Environmental Protection organised by the Hong Kong Trade Development Council and Messe Frankfurt (HK) Ltd.
2. Each person can only redeem one Same Day Return Ticket, while stock lasts.
3. The ticket is valid on the date of redemption only.
4. All matters and disputes are subject to the final decision of the Hong Kong Trade Development Council, Messe Frankfurt (HK) Ltd and AsiaWorld-Expo.



## 機場快綫 - 以特別車費港幣\$60 即日來回博覽館站及香港站或九龍站

只需憑此換領券，即可於機場快綫香港站、九龍站或博覽館內之特設櫃台，使用八達通卡以港幣\$60 換購即日來回博覽館站車票乙張。

### 換購櫃台：

機場快綫香港站 - L 2 層 往機場/博覽館(位於免費機場快綫穿梭巴士櫃位旁)

機場快綫九龍站 - L 2 層 往機場/博覽館

博覽館 - 亞洲國際博覽館一樓客戶服務(近機鐵 A 出口)

### 換票處開放時間：

日期	香港站或九龍站	博覽館
10 月 28 日	上午 8 時 30 分至下午 3 時正	中午 12 時至下午 6 時正

查詢：[www.asiaworld-expo.com](http://www.asiaworld-expo.com) 或 (852) 3606 8880

### 條款及細則：

1. 本換領券只適用於由香港貿易發展局及法蘭克福展覽(香港)有限公司舉辦之國際環保博覽之參觀人士。
2. 每人只限換領車票乙張。車票數量有限，換完即止。
3. 車票只於換票當日有效。
4. 如有任何爭議，香港貿易發展局、法蘭克福展覽(香港)有限公司及亞洲國際博覽館保留最終決定權。